



胡浩，医学博士，教授，西安交通大学基础医学实验教学中心副主任。中国病理生理学会机能实验教学工作委员会副主任委员、中华医学会教育技术分会委员、中国药理学会麻醉药理专业委员会委员。主持参与国家、省部级科研项目 20 余项，已发表研究论文 60 余篇，申请专利 7 项，指导的学生多次在全国及省级科技竞赛中获奖。从事基础医学实验教学与管理工 作，陕西省一流课程负责人，主持省部级、校级教改课题 16 项，已发表教学论文 20 余篇，编写教材 30 余部，主编 5 部，副主编 7 部，获省级教学成果一等奖。

Hu Hao, MD, Professor, deputy director of the basic medicine experimental teaching center of Xi'an Jiaotong University. Vice chairman of the medical functional experimental society of Chinese association of pathophysiology, committee member of the educational technology branch of Chinese medical association, and committee member of anesthetic pharmacology of Chinese pharmacological society. He has presided over and participated in more than 20 national, provincial and ministerial scientific research projects, published more than 60 research papers and applied for 7

patents. The students under his guidance have won awards in national and provincial science and technology competitions for many times. He is engaged in the teaching and management of basic medical experiments. He is the first-class curriculum leader of Shaanxi province, and has presided over 16 provincial, ministerial and university teaching reform topics. He has published more than 20 teaching papers, compiled more than 30 textbooks, including 5 chief editors and 7 deputy chief editors, and won the first prize of provincial teaching achievements.